
 

  Zápis ze zasedání parlamentu 
12. 04. 2016 

Zápis provedl: Saša Zejnilović  
 

Prezenční listina je přílohou. 

 
Začátek zasedání 19:07 

1    Schválení programu schůze 

Michal Halenka seznamuje delegáty s ním navrženým programem, který byl poslán do                       
konference parlamentu. 
 
Usnesení: 

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl                     
zaslán do konference parlamentu SU ČVUT s přidáním bodu Ekonomická činnost                     
SHOW. 

OHP: 14; 14:0:0 → Usnesení přijato 

2    Představení delegátů 

Hlávkova kolej  Míra Zajíc  
Působil rok jako zástupce 
Byvalý student. Pracuje.  
Snaží se zkrášlovat kolej pro studenty 

 
SKAS  Michal Jex  

Předseda AS za studenty 
 
SIN  Honza Mára 

Nový předseda na SIN 
Dělal zástupce 2 roky v RSS 
FIT 3. rok Bc studium 

3    Informace z Akademického senátu 

Usnesení 2309 Akademický senát ČVUT vzal na vědomí informaci o jednání předsedů komisí                         
(Komise pro informační systém; Komise pro vědu, tvůrčí činnost a doktorské studium; Komise                         
pro rozvoj) s prezidentem Studentské unie ČVUT. Usnesení 2309a AS ČVUT žádá vedení                         
ČVUT, aby uzavřelo novou smlouvu se Studentskou unií ČVUT s tím, že v této smlouvě bude                               
definována jak oblast spolupráce, tak i (transparentním způsobem) podpora aktivitám SU                     
ČVUT. Usnesení 2309b AS ČVUT žádá vedení ČVUT v Praze, aby byl urychleně přijat záměr                             
pokrýt budovy ČVUT, kde je to účelné, bezdrátovou sítí EDUROAM 
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4    Schválení zápisů 

Delegát za ESC  zápis z března říká že ESC má 13 členů v představenstvu, ale je to chyba. Je                                       
to 13 členů v klubu. 
Petr Hnyk  Únor  grant na položení koberce dostal STOH 
Marie Dvořáková  V prosinci se prezentovala SU FJFI. Jak to s nima vypadá?  
Marie Dvořáková  Jak vyřešit KEZAP když se FJFI připojí?  
Michal Halenka prosí o uvádění podnětů pro Legislativní skupinku do bodu Stanovy 
Petr Hnyk  Co fond projektů?  
Michal Halenka  Není problém ho vyhlásit. 
 
Usnesení: 

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápisy ze zasedání 11.11.2015, 1.12.2015 a                     
21.1.2016 ve znění v jakém byly zaslány do konference Parlamentu.” 

OHP: 14; 11:0:3 → Usnesení přijato 

 

5    Informace z klubů 

MK  byli dodany AP, nejsou jeste namontovane a pak by mela byt pokryta cela kolej 
ESC  poradaji prednasku tyden co tyden. Ucas vyssi nez v minulych semestrech 
SH  planuji SHOW, Vsechny zvou, Nove pravidla pro pouzivani hostovskych karet, Sesli se s                             
SUZ. Spolecne si ujasnili dalsi spoluprace 
HK  Maje nove kose, odlazuji a trenuji ubytovane jak s nimi zachazet.  
Cajovna  Meli dve degustace. Na koureni a na caje 
STOH  Pokracuje ve sve lize, Nejvetsi ucast co byla. Spolupracuji s ISC (hrani pro zahranaky).  
BION  Venuji se kladenskemu majalesu. Vsechny zve. Poridili deskove hry za pomoci stohu.                           
Zitra vecer maji volne hrani. Vsechny zve.  
ISC  pokracuji normalne v akcich. Byl sjezd vsech pobocek ISC. Vsechny zve na international                             
day 16. Kvetna pred NTK vsechny zve.  
eFDrive  ctvrtek planuje UZEL. Ted resi misto. 
SIN  probehli volby. Nove predstavenstvo. Probehla LAN party. Byli deskovky. Pracuji s BUK a                             
MK na MAY DAY 14/05/2016.  
BUK  otevreli grill centrum. Ve spolupraci se SIN budou Buben Games a pripravuji MAY DAY.                               
Ve stredu maji fikus party.  
POD  pripravuji PodODay a MEZI BLOKY. MEZI BLOKY budou mit spolecnou Warm up party                             
SHOW a MEZI BLOKY. Uspesne nasadili novy web.  
IAESTE  probehl ViK, vice mene v poradku. Chystaji prednasku na tema Mikrovyrazi. Bude to                             
na stavebce. Vsechny zve 
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6    Ekonomická činnost PodODay 

Jožo Šebák predstavuje PodODay. Chteji prodavat pivo, klobasy a malinovky. Po DDL vybirat                         
i poplatek za registraci.  
Marie Dvořáková  Cerpaji neco z FSP. Kolik?  
Jožo Šebák  10 000 kč. 

 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost s názvem PodODay                   
ve formě v jaké byla zaslána do konference Parlamentu.” 

OHP: 14; 14:0:0 → Usnesení přijato 
 

7    Ekonomická činnost MEZI BLOKY 

Jozo predstavuje MEZI BLOKY. Budou prodavat pitiva, jidlo a nove nejake tasky a tak. Bude                             
trochu vetsi rozpocet na kapely. Maji FSP 75K. Snazi se o grant Prahy 4. Nejsou si jisti jestli jim                                     
bude udelen nebo ne.  
Satra  Kolik je grant? 
Jozo  Zadali 70K. Tradicne dostavaji 30K 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost s názvem MEZI                   
BLOKY ve formě v jaké byla zaslána do konference Parlamentu.” 

OHP: 14; 13:0:1 → Usnesení přijato 

8    Zvýšení členského příspěvku do PodOGym 

Jozo dava slovo chlapcum z GYM.  
Krejza  Posilal navrh mailem. Za zimu meli cca 320 clenu. Kolik vyberou? Prumerne 250K a                               
investuji okolo 350K na ukor site. Po prestehovani veci z skladu menzi zpet do DEJ chteji                               
pozadat o mistnost kterou ted zabira bordel.  
Standa  FN vs VN / Co jsou novy investice a investice do obnovy 
Krejza  150K FN 
Kramazin  Rozpocet je zkreslovan stavbou sauny. Posledni rozpocet GYMu je 160K. Primarni                         
myslenka je aby GYM nebyl zavysli. Na POD jsou nove projekty tak at jim GYM neuzira. Uz                                 
neni ochota od SUZu aby davali penize na cinky. Uz nechteji vybavovat ani ucebny.  
Standa  Kolik stoji udrzba 
Karmazin 2030% jde na nove veci. Hodne toho pujde ted na obnovu socialek, klimatizace a                             
oken. 
Standa  Co kdyby se to bralo z POD za pokraceny najem 
Karmazin  Neco takoveho zkousime. Nejakou spolupraci se SUZem. 
Marko  brani navyseni ceny. Bude to pro dobro celeho klubu a vyvazeni rozpoctu. Nebudou                             
pak muset dotovat GYM a predstavenstvo bude moct pomoct jinemu klubu  
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Huspek  Vadi mi ze problem je ze jste prisli s tim ze mate spatne socialky, prostory atd. 
Marko  Je to hlavni sluzba a SUZ nam nepomaha. Nemuzeme ji porad dotovat.  
Jozo  vsuvka  sit hlavni sluzba a vse dotuje. Po zavedeni WiFi sit nevybere tolik jako pred                                   
zavedenim a tudiz nebude moct tolik dotovat. 
Maja  Posilovna by si mela sama na sebe vydelat. S tim souhlasy a rika ze by se parlament                                     
mel do fitka jit projit.  
Lidi jsou pro. Jde se na prochazku do GYM 20:16  20:48 navrat 
Jozo  navrh na parlament byl schvalen predstavenstvem POD 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zvýšení členského příspěvku s přístupem                   
do PodOGym s účinností od 1.7.2016.” 

OHP: 14; 12:0:2 → Usnesení přijato 

9    Ekonomická činnos MAY DAY 

Tento rok poradaji 3 kluby  BUK, SIN, MK. 14 kveten. Letos pridali famfrpal. Spolufinancovani                             
od FSP 11,5K. Prodej tricek, zetonu a startovny, jidlo, piti.  

 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost s názvem MAY DAY                     
2016 ve formě v jaké byla zaslána do konference Parlamentu.” 

OHP: 14; 14:0:0 → Usnesení přijato 

10    Ekonomická činnost SHOW 

Huspek predstavuje SHOW. Eko cinnost se tyka obcerstveni. Maji FSP 75K. Poslana do                         
konfery nova verze v 20:58. Museli poupravit DPH na 21.  

 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost s názvem SHOW                   
2016 v opravené formě, která byla zaslána do konference Parlamentu 12.4.2016 ve                       
20:58.” 

OHP: 14; 14:0:0 → Usnesení přijato 

 

11    Schválení výroční zprávy Centrály 

Sla do konfery. Namitky pripominky? Nikdo nic.  
Petr Šatra  Co ta zminka na kontakt na hlavni resitele? 
Michal Halenka  Mate nazor jak by to melo vypadat? 
Je to zmenitelne a nepouzitelne 
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12    Prezentace výroční zprávy 

Jozo prezentuje co je psano ve vyrocce. Bez otazek. 
Zajic prezentuje vyrocku HK. Bez otazek.  
 

 
 

13    Stanovy 

01/05 bude specialni zasedani. Budou se schvalovat stanovy. Hleda se misto.  
Legislativni skupinka resi nove stanovy. Byli vyjmenovani clenove v LEG. Kdo chces muze                         
konferenci odebiirat nebo se do LEG i pridat.  
Ve stanovach byli easter eggy a vsimli se jich jen 3 lidi. Takze co ted?  
Sumarizace novych veci ve stanovach od LEG 
Cl.1 bod 4 Meni se charakter pravnicke osoby 
Cl 2 nove je organem kontrolnim komise (verze kontrolniho vyboru) bude nyni samostanym                         
organem. Dalsim novym organem je RSS 
Cl 3 nove cestne clenstvi  
Cl 3 bod 6 nove vynucovani uchovavani udaju 
Cl 3 zrusene pozastavene clenstvi 
Cl 4 bod 2 Na mimoradnem zasedani musi hlasovat pro vec nadpolovicni vetsina vsech                           
delegatu 
Cl 4 bod 3 co dela parlament 
Cl 5 nove definovani jak se jmenuji delegati 
Cl 5 bod 8 resi se co se bude dit kdyz prijde jak delegat tak jeho zastupce 

14    Různé 

Honza Mára nabizi misto na Cross Campusu na stánku. 
KV  byl by rad kdyby kluby zvali KV na jejich schuze. Chvali BEST a BUK kteri uz pozvali.  
Standa  Nove kurzi od ACSA. Slo to do konferenci PAR a PR 
Maja  Jista spolecnost delala v klubovne BUK marketingove a propagacni akce. Ten clovek                           
ktery toto delal pry tohle dela na vsech kolejich. Tak pozor! 
 
Ve FAQ SUZ ma ze uznavame clenstvi pri stehovani z jine koleje.  

Marie Dvořáková: Je potreba to sjednotit.  
Tomas BION > nedame to do stanov? 

 
Konec zasedání 21:00 


